
  Protokół Nr VI/2019

z sesji Rady Gminy Dobre odbytej w dniu 26 czerwca 2019 roku w lokalu
Urzędu Gminy w Dobrem.

Obrady rozpoczęły się o godzinie 9 00 i trwały do godziny 13 05 .
W sesji udział wzięło 15 radnych /lista obecności na piśmie w załączeniu/,Wójt Gminy
Dobre , Zastępca Wójta Gminy , Skarbnik Gminy Dobre , sołtysi z terenu gminy /lista 
obecności na piśmie w załączeniu /.

Do pkt1.Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy Pan  Waldemar Szymański , 
który powitał wszystkich zebranych i poinformował ,że w sesji udział bierze 15 radnych co 
stanowi 100 % ustawowego składu rady , w związku z tym sesja władna jest do 
podejmowania uchwał .
Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad  /na piśmie w załączeniu /.
Radni nie wnieśli uwag do porządku .

Do pkt.2.Informacja o pismach , jakie wpłynęły do Rady Gminy .

Nie wpłynęły pisma do Rady Gminy .

Do pkt.3.Rozpatrzenie wniosków stałych Komisji Rady Gminy  z ostatnio odbytych posiedzeń.

Komisje wniosków nie złożyły.

Do pkt.4.Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami .

Wójt Gminy – 1/od ostatniej sesji przyjąłem 120 interesantów w różnych sprawach ,
2/uchwały są w trakcie realizacji,
3/ w dniu 23 kwietnia brałem udział w spotkaniu  z dyrektorem szpitala i wicestarostą 
mińskim w sprawie służby zdrowia na terenie gminy . W niedługim czasie  będzie 
ogłoszony przetarg  na usługi medyczne ,
4/w dniu 26 kwietnia  brałem udział w konwencie Wójtów mi Burmistrzów  w Latowiczu ,
wiodący temat to energetyka,
5/w dniu 5 maja brałem udział  w obchodach rocznicowych Konstytucji 3-go maja,
6/w dniu 7 maja brałem udział w spotkaniu LGD , omawiano sprawy organizacyjne i inne 
dot.środków  i ich rozdysponowania,
7/w dniu 8maja brałem udział  w spotkaniu w Jaczewku w sprawie drogi,
8/ w dniu 7 maja brałem udział w spotkaniu z konserwatorem zabytków odnośnie 
budynku po byłym urzędzie gminy .Nie otrzymałem zgody na rozbiórkę , złożyłem 
zażalenie do Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego,
9/w dniu 9 maja brałem udział w spotkaniu  odnośnie koncepcji  rozbudowy hydroforni w 
Czarnogłowiu , wczoraj polewane było boisko ,ale wodą ze stawu w porębach Nowych 
dostarczona wozami strażackimi,
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10/ w dniu 11 maja odbyły się obchody Gminnego Dnia Strażaka ,
11/w dniu 22 maja odbyła się Komisja Rewizyjna ,
12/w dniu 23 maja podpisałem umowę na dofinansowanie budowy drogi w Brzozowicy,
13/ w dniu 24 maja  odbyło się spotkanie z przedstawicielami  firmy EKO GLOBAL 
odnośnie programu „Czyste powietrze”,
14/w dniu 28 maja odbył się konkurs matematyczny dla dzieci z naszych szkół , dla 
zwycięzców ufundowano nagrody,
15/w dniu 31 maja odbyła się impreza Gala Małych Mówców,
16/w dniu 1 czerwca Obchodzono Powiatowy Dzień Strażaka  oraz 90-lecie OSP Rudzienko
17/w dniu 2 czerwca  odbył się gminny rajd rowerowy,
18/w dniu 14 czerwca brałem udział w spotkaniu w Kuratorium , wystąpiłem do Kuratora o 
nagrodę dla Pani dyrektor szkoły w Mlęcinie, 
19/ w dniu 7 czerwca odbyło się spotkanie odsno9snie zakupu nowej koparki,
20/w dniu 12 czerwca udzieliłem wywiadu odnośnie Metropolii Warszawskiej,
21/ w dniu 14 czerwca brałem udział w zakończeniu roku szkolnego  klas ósmych w 
Dobrem ,
22/w dniu 14 czerwca nasta;piło odebranie statuetki w Warszawie  Orły Polskie  
w plebiscycie  Orły Samorządu Polskiego,
23/w dniu 16 czerwca brałem udział w spotkaniu w Radoszynie odnośnie drogi,
24/w dniu 17 czerwca brałem udział w uroczystości obchodów setnych urodzin naszej 
mieszkanki ,
25/ w dniu 18 czerwca brałem udział w zakończeniu nauki w naszym gimnazjum,
26/ w dniu 19 czerwca podpisano umowę w Kuratorium na „Aktywną tablicę”,
27/ w dniu 25 czerwca  odbyło się spotkanie ze Stowarzyszeniem na Rzecz Rozwoju 
Ziemi Dobrzańskiej  odnośnie zasad  korzystania z naszego boiska,
28 / Na dzień 28 lipca 2019 roku wyznaczony został termin wyborów do Rad Powiatowych
Mazowieckiej  Izby Rolniczej. Do 5 lipca br. zainteresowani rolnicy mogą zgłaszać swoje
kandydatury. Do zgłoszenia należy dołączyć zgłoszenie kandydata, oświadczenie o zgodzie
na  kandydowanie,  oświadczenie  o  niekaralności  i  zgodę  na  przetwarzanie  danych
osobowych oraz listę członków zawierającą co najmniej 50 podpisów poparcia. Czytelnie
wypełnione dokumenty należy przesłać  w nieprzekraczalnym terminie do 04 lipca 2019 r
(decyduje data wpływu) na adres Oddziału Biura Mazowieckiej Izby Rolniczej w Siedlcach
lub złożyć do dnia 05 lipca 2019 roku w Urzędzie Gminy Dobre.

29 /W związku z nieobecnością  pracownika Mazowieckiego Ośrodka Doradztwa Rolnego
pełniącego dyżur w Urzędzie Gminy Dobre  rolnicy zainteresowani uzyskaniem porad mogą
zgłaszać się do siedziby Powiatowego Ośrodka Doradztwa w Mińsku Mazowieckim przy ul.
Warszawskiej 97.

30/W drodze rozeznania cenowego wyłoniono wykonawcę budowy oświetlenia ulicznego w
miejscowościach Adamów, Grabniak, Osęczyzna (2 odcinki). Wykonawcą prac jest Firma
Instalatorstwo  Elektryczne  Adam Chychłowski  ul.  Nowa 15,  05-282 Strachówka.  Koszt
wykonania oświetlenia  w poszczególnych miejscowościach przedstawia się następująco:
Adamów – 36.555,60 zł brutto, Grabniak – 27.675,00 zł brutto, Osęczyzna – 60.762,00 zł
brutto.

31/W  drodze  rozeznania  cenowego  wyłoniono  również  wykonawcę  opracowania
dokumentacji  projektowej  niezbędnej  do  budowy  oświetlenia  ulicznego
w  miejscowości  Dobre  ul.  Lazurowa  oraz  Rudno.  Wykonawcą  jest  firma  PELDOM
Kierszniewski  Piotr  ul.  Maratońska  15/3,  05-600  Grójec.  Wynagrodzenie  za  w/w
dokumentacji wynosi 6.826,50 złotych brutto.
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32/W ramach Funduszu Sołeckiego w miejscowości Poręby Nowe ,Grabniak ,  Rakówiec, 
Rynia, Osęczyzna, Rudzienko, Joanin, Makówiec Mały, Radoszyna Ruda Pniewnik, Wólka 
Kokosia  ,  Wólka  Mlęcka,  Gęsianka  wykonano  stabilizację  cementową  na  drogach  
gminnych.

33/Dla  miejscowoćci  Mlęcin  zakupiono destrukt i wbudowano go w drogę.

34/W miejscowości  Sołki  -   trwa  realizacja  zadania  –„  budowa  chodnika”  w  ramach  
funduszu sołeckiego

35/Czynem gospodarczym budowana jest sieć wodociągowa z przyłączami w miejscowości 
Czarnogłów.

36/W  ramach  działania  3.1.”Działania  szkoleniowe  na  rzecz  rozwoju  kompetencji  
cyfrowych” w ramach Programu Operacyjnego Polska Cyfrowa na lata 2014-2020 – „Ja w 
internecie” przyznano Gminie Dobre grant .   Zadanie obejmuje szkolenia komputerowe  
różnego rodzaju oraz zakup sprzętu komputerowego. Całkowity koszt projektu to kwota  
67 200 zł.  Wnioskowana kwota dofinansowania 67 200,00 zł.  Dokonano zakupu sprzętu  
komputerowego, zatrudniono instruktorów i  prowadzone są szkolenia.

37/Podpisano umowę z PSE Polskie Sieci Elektroenergetyczne na wsparcie  finansowe z  
przeznaczeniem  na  remont  budynku  świetlicy  wiejskiej  w  Nowej  Wsi.
Szacowany koszt przedsięwzięcia – 24.759,22 zł, wnioskowane dofinansowanie 

20.000,00 zł.

38/Otrzymano od PSE Polskie Sieci Elektroenergetyczne wsparcie  finansowe w konkursie 
„Wzmocnij swoje otoczenie” z przeznaczeniem na : 

1) „Wyposażenie  budynku pełniącego funkcję  społeczno-kulturalną w sprzęt AGD” dla OSP
Dobre;  szacowany  koszt  przedsięwzięcia  –  29.600,00  zł,  wnioskowane  dofinansowanie
24.600,00 zł;

2) „Zakup wyposażenia do Sali szkoleniowej w Muzeum Konstantego Laszczki w Dobrem”;
szacowany koszt przedsięwzięcia – 26.600,00 zł, wnioskowane dofinansowanie 24.600,00 zł

39/W 2019r. Gmina otrzymała dofinansowanie projektu złożonego w 2016r. Pn. „Energia
dla przyszłości – odnawialne źródła energii  w gminach wschodniego Mazowsza: Dobre,
Jakubów,  Stanisławów  i  Stara  Kornica”  polegające  na  montażu  u  odbiorców
indywidualnych  paneli  fotowoltaicznych  i  kolektorów  słonecznych.  Obecnie
zaktualizowano listy odbiorców oraz uaktualniono dokumenty do przetargu. 
40/Przygotowano i złożono w Urzędzie Marszałkowskim Województwa Mazowieckiego w
ramach  „Mazowieckiego  Programu  Dofinansowania  Pracowni  Informatycznych  i
Językowych,  Wniosek  o  przyznanie  pomocy  finansowej  na  modernizację  pracowni
komputerowej  w  Szkole  Podstawowej  w  Dobrem.  Wniosek  znalazł  się  na  liście
beneficjentów, którym przyznano dofinansowanie. Wartość dofinansowania 49.000,00 zł.

40/Trwa realizacja zadania  Budowa sieci wodociągowej w miejscowości Kąty Borucza,  
Poręby Stare, Wólka Kokosia gmina Dobre ;

41/Trwają  prace  projektowe  dla  rozbudowy sieci  wodociągowej  w  miejscowości  Dobre
- przedłużenie , ul. Skrzyneckiego ok. 350m i ul. Głowackiego ok.350m/ oraz Mlęcin

42/Trwają  prace  projektowe  dla  rozbudowy  sieci  wodociągowej   i  kanalizacyjnej  w  
miejscowości Dobre  / Przedłużenie ul. Armii Krajowej w Dobrem/ 
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43/  Trwają prace projektowe  dokumentacji  projektowej  rozbudowy i  przebudowy stacji  
uzdatniania wody w miejscowości Czarnogłów Gmina Dobre,

44/Trwają prace projektowe  i rozpoznawcze nowego otworu studziennego w miejscowości 
Dobre;
45/Otrzymaliśmy dotacje  z WFOSIGW w wysokości 16.276,42 zł na realizację zadania  pn.
Demontaż, odbiór, transport i utylizacja azbestu w Gminie Dobre. Podpisaliśmy umowę na 
realizację zadania z wykonawcą wyłonionym w ramach zapytania ofertowego. Prace są już 
realizowane, wszystkie wnioski, które mieszkańcy złożyli w terminie zostały rozpatrzone  
pozytywnie.
46/Na bieżąco zakupujemy i montujemy znaki drogowe służące oznakowaniu dojazdu do 
nieruchomości położonych na terenie gminy w trudno dostępnych miejscach.
47/W ramach środków funduszu sołeckiego w miejscowości Poręby Nowe zamontowano  
wiatę przystankową.
48/Ze środków wsi Pokrzywnik zostały zakupione nowe urządzenia na plac zabaw, do tej  
pory zakupiono i zamontowano m. in. rower wolnostojący, urządzono boisko do gry w piłkę 
siatkową, huśtawkę z bocianim gniazdem, ławkę oraz utwardzono zjazd destruktem.
49/Na  targowisku   co  tydzień  prowadzone  są  kontrole  w  zakresie  sprzątania  stoisk  
udostępnionych  sprzedającym.  Dzięki  temu  zmniejszyła  się  dzięki  temu  ilość  
pozostawianych odpadów. W ramach pobieranej opłaty za wjazd na targowisko Gminy nie 
stać na postawienie kontenerów na odpady. 
50/Trwa postępowanie przetargowe na zadanie „Dostawa nowej koparko-ładowarki  dla 
Gminy Dobre z odkupem używanej koparko-ładowarki od Gminy Dobre” –  termin 
otwarcia ofert 27.06.2019

51/Podpisano  umowę  z  Województwem Mazowieckim o  udzielenie  dotacji  ze  środków
finansowych  budżetu  Województwa  Mazowieckiego  na  zadanie  z  zakresu  budowy  i
modernizacji dróg dojazdowych do gruntów rolnych na zadanie pn. „Przebudowa odcinka
drogi  gminnej  nr  220305W w miejscowości  Głęboczyca  gmina  Dobre,  powiat  miński”.
Wartość zadania – 242.695,63 zł, dofinansowanie  w wysokości– 95.000,00 zł

Do pkt.5.Debata nad raportem o stanie gminy Dobre za 2018 rok .

Mieszkańcy gminy nie złożyli  pytań do raportu o stanie gminy.
Radni również nie podjęli dyskusji.

Do pkt.6.Podjęcie uchwały w s prawie udzielenia wotum zaufania dla Wójta Gminy Dobre.

Radni w głosowaniu jawnym imiennym podjęli uchwałę 14 głosami za , 1 radny nie
brał udziału w głosowaniu .

Uchwała Nr VI/46/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Do pkt.7.Rozpatrzenie sprawozdania Wójta Gminy   z wykonania budżetu gminy Dobre 
za 2018 rok:   
   a/przedstawienie Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej
      w Warszawie Zespół w Siedlcach  w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy 
      sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2018 rok ,

Protokólantka odczytała Opinię RIO w powyższej sprawie .
  

  b/przedstawienie  Uchwały Składu Orzekającego  Regionalnej Izby Obrachunkowej 
     w Warszawie Zespół w Siedlcach  w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 
     Rady Gminy Dobre o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy za 2018 rok.

Protokólantka odczytała Opinię RIO w powyższej sprawie .
  c/dyskusja,
  d/przedstawienie wniosku  Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy
    za 2018 rok.

Protokólantka odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
Wójtowi Gminy Dobre za 2018 rok.

Do pkt.8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminy 
Dobre wraz ze sprawozdaniem  z wykonania  budżetu za 2018 rok .

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie podjęli  uchwałę.
Uchwała Nr  VI/47/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.9.Podjęcie uchwały  sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Dobre za 2018 rok.

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie podjęli  uchwałę.
Uchwała Nr  VI/48/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Wójt Gminy złożył podziękowanie za udzielone absolutorium.

Do pkt10.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia  diety dla Przewodniczącego Rady  Gminy i diet 
dla   radnych .

Radna D.Wielechowska złożyła wniosek ,aby  w uchwale  zapisać punkt 
„dla Przewodniczącego stałej komisji Rady Gminy , za prowadzenie obrad , ustala się       
dietę w wysokości 250,00 złotych „ .

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie podjęli  uchwałę.
Uchwała Nr  VI/49/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Do pkt.11.Podjęcie uchwały w  sprawie ustanowienia zasad, na jakich będzie przysługiwała dieta 
przewodniczącym organów wykonawczych jednostek   pomocniczych – sołtysom . 

Przew.Rady Gminy -   radni , którzy są sołtysami nie biorą udziału w głosowaniu . 
Wójt Gminy – jeśli mamy poważnie rozpatrywać tę uchwałę to tych dwóch radnych niech 
nie bierze udziału w głosowaniu . 
Radca prawny powołał się na art . 25a ustawy o samorządzie gminnym 
Radny K.Wichrowski -nie mamy tu podstawy prawnej ,aby Ci radni nie brali udziału w 
głosowaniu , tu jest konflikt , to jest absurd .
Przew.Rady Gminy – był taki przypadek w poprzedniej kadencji .
Radny K.Laskowski – mnie interesuje  konkretny przepis prawny.
Radny Sł.Wierzba – skończmy tę dyskusję.
Radny K.Wichrowski – nikt nie umniejsza roli sołtysa . Nakazanie radnym ,żeby nie brali 
udziału w głosowaniu to nie powinno mieć miejsca.
Z-ca Wójta Gminy – to jest troska o to , aby ta uchwała nie była uchylona.
Radny M.Poławski – przejdźmy do głosowania . No może faktycznie  pan Przewodniczący 
powinien poprosić  to to ,aby nie głosować .
Radna H.Wadas – niestety w tamtej kadencji napisano nam ,że sołtys  nie powinien brać 
udziału w głosowaniu .
Radny K.Wichrowski – chodzi o słowa , które padły , to Pan Przewodniczący nie do końca 
przygotował się .

Radni w głosowaniu jawnym imiennym  podjęli uchwałę 12 głosami za , 3 radnych nie brało
udziału w głosowaniu .

Uchwała Nr  VI/50/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.12.Sprawozdanie  z  działalności  Gminnego  Ośrodka Pomocy   Społecznej  w  Dobrem  z 
okres  I – XII 208 roku .   

Radni nie wnieśli uwag do powyższego sprawozdania .
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokółu .

Do pkt.13.Sprawozdanie za rok 2018 z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny .

Radni nie wnieśli uwag do powyższego  sprawozdania .
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokółu .

Do pkt.14.Przyjęcie oceny zasobów pomocy społecznej za 2018 rok . 

Radni nie wnieśli uwag do powyższej oceny .
Ocena stanowi załącznik do niniejszego protokółu .  

Do pkt.15 .Podjęcie uchwały w sprawie powołania Zespołu ds.zaopiniowania kandydatów na 
ławników  do sądów powszechnych.

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Na kandydatów Zespołu zgłoszone następujące osoby :

1.Sławomir Wierzba ,
2.Piotr Chmielewski,
3.Krzysztof Laskowski,
4.Piotr Koseski .

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie podjęli  uchwałę.
Uchwała Nr  VI/51/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.16.Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do 
sądów powszechnych .

Radni w głosowaniu jawnym imiennym jednogłośnie podjęli  uchwałę.
Uchwała Nr  VI/52/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Obrady opuścił radny Sławomir Wierzba i już nie powrócił do końca sesji.

Do pkt.17.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania „Studium uwarunkowań i 
kierunków  zagospodarowania przestrzennego Gminy Dobre” .

Radni w głosowaniu jawnym imiennym podjęli uchwałę 13 głosami za , 1 radny nie 
brał udziału w głosowaniu , 1 radny nieobecny .

Uchwała Nr  VI/53/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.18 Podjęcie uchwały w s prawie  przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Dobre dla części wsi Świdrów uchwalonego   
uchwałą Nr XXV/218/13 Rady Gminy Dobre z dnia 5 września 2013 roku    
( Dz.Urz.Woj.Mazowieckiego z dnia 16 września 2013 r. poz.9683).

Radny A.Chojecki – proszę o rozwinięcie tego punktu .
Wójt Gminy – jest to prywatny inwestor , który w pewnym czasie wybudował obiekt 
niezgodnie z zapisami planu .Inwestor musi dokonać zmiany ,ale na własny koszt .

Radni w głosowaniu jawnym imiennym podjęli uchwałę 14 głosami za , 1 radny nieobecny .
Uchwała Nr  VI/54/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  .

Do pkt.19.Podjęcie uchwały w s prawie wyrażenia zgody na nabycie do gminnego zasobu 
nieruchomości gruntowej,  położonej w miejscowości Dobre  gmina Dobre.

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Radny M.Poławski – jaka jest powierzchnia działek ?
Wójt Gminy – 2400 m 2 , koszt nabycia 20 tys. złotych , środki z funduszu sołeckiego.

Radni w głosowaniu jawnym imiennym podjęli uchwałę 14 głosami za , 1 radny nieobecny .
Uchwała Nr  VI/55/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  

Do pkt.20.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie, w formie darowizny,   
nieruchomości gruntowej,  położonej w miejscowości Ruda Pniewnik gmina DOBRE.

Radni w głosowaniu jawnym imiennym podjęli uchwałę 14 głosami za , 1 radny nieobecny .
Uchwała Nr  VI/56/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  

Do pkt.21.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVI/127/16 Rady Gminy Dobre z dnia
31 maja  2016 roku w sprawie  Regulaminu utrzymania czystości  i  porządku na terenie  
Gminy  Dobre .

Radni w głosowaniu jawnym imiennym podjęli uchwałę 14 głosami za , 1 radny nieobecny .
Uchwała Nr  VI/57/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  

Do pkt.22.Podjęcie uchwały w sprawie  wstępnej lokalizacji nowych przystanków dla autobusowej 
komunikacji publicznej przy drodze powiatowej nr  2213W.

Radni w głosowaniu jawnym imiennym podjęli uchwałę 14 głosami za , 1 radny nieobecny .
Uchwała Nr  VI/58/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  

Do pkt.23.Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na sfinansowanie 
planowanego deficytu budżetu gminy w roku 2019 oraz spłatę wcześniej zaciągniętych  
zobowiązań z tytułu pożyczek i kredytów.

Radni w głosowaniu jawnym imiennym podjęli uchwałę 13 głosami za przy 
1 wstrzymującym się od głosu , 1 radny nieobecny.
Uchwała Nr  VI/59/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl  

Do pkt.24.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  w Wieloletniej Prognozie  Finansowej Gminy 
Dobre   na lata 2019 -  2029 .

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Radni w głosowaniu jawnym imiennym podjęli uchwałę 14 głosami za , 1 radny nieobecny .
Uchwała Nr  VI/60/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl 

Do pkt.25.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Dobre na 2019 rok.

Radni w głosowaniu jawnym imiennym podjęli uchwałę 14 głosami za , 1 radny nieobecny .
Uchwała Nr  VI/61/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl 

Do pkt.26.Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy .

Radni w głosowaniu jawnym imiennym podjęli uchwałę 14 głosami za , 1 radny nieobecny .
Uchwała Nr  VI/62/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl 

Do pkt.27.Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy .

Radni w głosowaniu jawnym imiennym podjęli uchwałę 11 głosami za przy 3 przeciwnych ,
1 radny nieobecny .
Uchwała Nr  VI/63/19 na piśmie w załączeniu.
Uchwała wraz z wykazem imiennego głosowania do powyższej uchwały zamieszczone są 
na stronie www.gminadobre.bip.net.pl 

Do pkt.28.Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji .

Radni w głosowaniu jawnym przyjęli protokół 13 głosami za przy 1 wstrzymującym się od 
głosu , 1 radny nieobecny .

Do pkt.29.Wolne wnioski .

Radny W.Bogucki – 1/na Komisji BOR zwracałem się z prośbą o przepielęgnowanie dębu ,
2/ studnia w Rakówcu , trzeba sprawdzić  geologicznie czy jest w oda czy też nie,
Radna H.Wadas – 1/ proszę o ścięcie dębu , w który trafił piorun , jest to plac szkolny ,
2/proszę o wykoszenie poboczy , szczególnie na zakrętach dla poprawy widoczności ,
3/czy w związku z zaszczytnym wyróżnieniem  są jakieś granty  ?
4/w Mlęcinie jest zamknięta stacja wody , można tę wodę wykorzystać  do polewania 
boiska,
Radny M.Poławski – 1/ koszenie poboczy , proszę o zwrócenie się do Zarządu Dróg , aby 
częściej oczyszczali  pobocza przy drodze 637 ,
2/proszę , aby do radnych powiatowych mailem wysyłać  zaproszenia na sesję , pan 
Krasuski mówił ,że jeśliby otrzymywał takie zaproszenie to przychodziłby na sesję,
Radny St.Pawiński – proszę o łatanie drogi  w kierunku Duchowa,

http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
http://www.gminadobre.bip.net.pl/
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Radna D.Wielechowska – 1/proszę po raz kolejny o tablicę informacyjną dla sołectwa 
Grabniak przy przystanku ,
2/w Grabniaku wykonano niedawno stabilizację , na kiedy zaplanowano kopanie rowów ?
3/skrzyżowanie trzech dróg w Rudzienku , nie ma widoczności , trzeba wykosić pobocza,
Radny K.Wichrowski – 1/czy jest znana sytuacja transportu  uczniów od nowego roku 
szkolnego ?
2/przekop rowu w Sołkach , wstrzymano prace u jednego z właścicieli , może spróbujmy 
podjąć rozmowy  z tym Panem ,
Radny K.Laskowski – czy jest opcja wymiany rury przy ujęcie wCzarnogłowiu  ?Jaka jest 
średnica rury , a jaka jest obecnie wprowadzana?
Radny R.Kur – 1/czy będzie asfaltowanie drogi w Wólce Kokosiej ?
2/wykoszenie poboczy przy drodze W.Kokosia – Poręby Nowe ,
Radny Z.Olko- poprawa studzienek na osiedlu domów jednorodzinnych ,
Radny R.Sajnóg – kiedy będzie asfaltowana ul.Przemysłowa  oraz kiedy dalsza budowa 
chodnika ?
P.H.Orzechowska sołtys sołectwa Modecin-czy coś przedsięwzięto odnośnie przewozu osób 
w okresie letnim ?

Wójt Gminy -1/dąb przy drodze w Rakówcu , działania są podjęte , musimy mieć zgodę 
konserwatora zabytków ,
2/studnia w Rakówcu , zbadamy geologicznie czy jest woda,
3/dąb przy szkole w Mlęcinie , mam problem z wysięgnikiem  ,ale jak tylko będę go miał to 
wykonam prace,
4/koszenie poboczy , kosimy pobocza na szerokość naszej kosiarki,
5/nagroda w plebiscycie , na razie nic nie wiadomo czy idą za tym granty , jest to bardziej  
nagroda prestiżowa,
6/ujęcie wody w Mlęcinie , tego ujęcia nie ruszymy bo jakość wody jest słaba i woda nie 
nadaje się do użytku ,
7/koszenie poboczy przy drodze 637 , firma działa i kosi .
Radny M.Poławski – chodzi mi o to ,aby te prace wykonywano częściej .
Wójt Gminy – pismo złożę , skutek może jest  różny ,ale przeważnie  bez odzewu ,
8/zapraszanie radnych powiatowych na sesję , zastanowimy się nad tym , wstęp na sesję jest 
wolny , może przyjść każdy . Każdy kto kandyduje na funkcję społeczną  nie czeka na 
zaproszenie .Powinien przychodzić  bez żadnego zapraszania.
9/droga w Duchowie , naprawimy ,
10/tablice w Grabniaku postawimy bo jest gotowa . Jeśli starczy nam środków  to rowy 
wykopiemy , zajmiemy się tym tematem , zobaczymy jeszcze czy wystarczy nam terenu ,
11/transport uczniów do szkół ,jesteśmy przed przetargiem na dowożenie uczniów do szkół ,
jeśli chodzi o przekop w Sołkach to zajmę się tym ,
12/wymiana rur na większą , na to musimy mieć projekt,
13/asfaltowanie dróg , powiat będzie w tym roku asfaltował tylko jedną drogę , więcej nie 
bo wyczerpano środki ,, asfaltowanie dróg gminnych w sierpniu i wrześniu ,
14/poprawa studzienek na osiedlu , temat znam bardzo dobrze , jeśli będę miał ludzi to 
zajmę się tym tematem,
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15/ul.Przemysłowa , jest złożony wniosek na drogę i na chodnik , nie mamy odpowiedzi ,
16/transport w okresie wakacji , nie planowałem uruchomienia komunikacji ze względu  na 
bardzo duże koszty , nie mam zaplanowanych  środków na ten cel,
mam nadzieję ,że problem  transportu zostanie rozwiązny6 , jest to problem starosty,
17/nauczyciele  strajkowali , nie odnoszę się do tego . W czasie  tego strajku odbyły się 
egzaminy . Gdy pojawiła się informacja  ,że ZNP nie przystępuje do obrad okrągłego stołu,
spotkałem się z Radą Rodziców w Dobrem. Powstał problem opieki nad dziećmi przez 
rodziców . Wspólnie z Radą Rodziców udałem się do szkoły w Dobrem ,aby zorganizowano
opiekę nad dziećmi .Niestety , spotkałem się z odmową . W strajku udziału nie brała szkoła 
w Mlęcinie , a Drop strajk przerwał .
Zespół Szkolno Przedszkolny w Dobrem trwał do końca strajku .
My jako samorząd odpowiadamy za oświatę.
Radny Z.Olko – czy placówka w Dobrem pomieściłaby wszystkie dzieci : i z Dropia i z 
Mlęcinia ?
Wójt Gminy – były spotkania z rodzicami w tej sprawie .Rodzice opowiedzieli się za 
utrzymaniem placówek na dotychczasowych zasadach . Sądzę ,że nie będziemy zajmować 
się tym tematem . Te placówki będą funkcjonowały  pomimo tego ,że  koszty utrzymania  są
znacznie od kosztów utrzymania dziecka w Dobrem.
Szkoła w Mlęcinie funkcjonuje bardzo dobrze.
Radny St.Pawiński – chodnik na ul.Przemysłowej będzie robiony do samej Antoniny ?
Wójt Gminy -  chciałbym ,aby tak było , ale fundusz sołecki sołectwa przeznaczono do 
granic administracyjnych sołectwa .
Radna D.Wielechowska – a co z budową zatoki autobusowej w Rudzienku ?
Wójt Gminy – obecnie jest nowy dyrektor Zarządu Dróg w Mińsku Maz. Sprawa ta 
w Zarządzie Dróg jest znana , projekt na zatokę jest ,ale nie ma pieniędzy na jego realizację.
Radna D.Wielechowska – projekt jest już bardzo dawno ,ale jak to  każdy projekt ma datę 
ważności .
Wójt Gminy – wszystko rozbija się o pieniądze.
Radna D.Wielechowska – w  takim razie ponowie pytanie na następnej sesji.

Do pkt.30.W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy dokonał 
zamknięcia sesji.

Protokółowała: Przewodniczący Rady Gminy 
Anna Kalinowska 

       Waldemar Szymański 


